
 

Binding 
 
Hoe bevorderen we de onderlinge 
binding? Dat was één van de eerste 
vragen die we stelden toen we begin 
dit jaar als bestuur aan de slag 
gingen. Het eerste antwoord ligt nu 
voor u: een nieuwsbrief. Binding 
ontstaat in eerste instantie door 
elkaar te informeren en door met 
elkaar in gesprek te gaan. Deze 
nieuwsbrief is daarvoor een 
instrument. U zult er berichten in 
aantreffen uit alle geledingen: 
raadsfractie, wethouders, bestuur, 
etcetera. Zodat u op de hoogte blijft 
hoe actief het CDA in Peel en Maas 
opereert. Houdt u zich vooral niet in 
als u op artikelen wilt reageren. Dat 
is juist wat we willen. Dus als u 
opmerkingen heeft op deze 
nieuwsbrief, laat het mij dan svp 
weten. 
 
 Rob Wanten 
 Bestuurslid 
 r.wanten@home.nl 
 

 
 
 
 
 
 
 

Van de voorzitter 

Ambitie 
 
Beste mensen. Het ambitieniveau voor de gemeente Peel en Maas is 
hoog. Als de op een na grootste gemeente van Noord-Limburg willen we 
“de beste gemeente van Limburg zijn”. Een ambitie die het CDA Peel en 
Maas volledig onderstreept. We hebben een sterke raadsfractie en college, 
ondersteund door vele enthousiaste vrijwilligers en bestuur. We hebben  in 
de persoon van Peter van Horen een goede vertegenwoordiging in de 
Provincie. Daar komt bij dat we misschien op korte termijn ook een 
afvaardiging hebben in de Tweede kamer in Den Haag: Het CDA congres 
heeft me gisteren de 41

e
 plek gegeven op de kandidatenlijst voor de Twee 

Kamerverkiezingen.  
We hebben als CDA Peel en Maas aangetoond dat we “de beste” zijn in 
campagne voeren! Laten we met z’n allen nog een keer de schouders 
eronder zetten en gaan voor een mooi resultaat voor Peel en Maas. Zeer 
blij ben ik in elk geval met de volle steun en vertrouwen van al die persoon 
die zich momenteel hard inzetten om dit waar te maken. 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 
 
 
 
 
 
Van de fractie 

Profiel nieuwe burgemeester vastgesteld 
 
Het CDA heeft ingestemd met het voorliggende functieprofiel voor de 
nieuwe burgemeester van de gemeente Peel en Maas. Het functieprofiel 
sluit namelijk naadloos aan wat Peel en Maas wil zijn, namelijk een 
aantrekkelijke, ambitieuze plattelandsgemeente.  
 
We vinden het belangrijk dat de nieuwe burgemeester een “aanjager” en 
een “verbinder “ is. Een aanjager zoeken we als het gaat om Peel en Maas 
te vertegenwoordigen buiten de gemeente. Te denken valt hieraan de 
Regio Venlo, maar ook aan de driehoek Greenport (Venlo) - Brainport 
(Eindhoven) - Ruhrgebied. Maar ook om de kwaliteitssprong te maken naar 
een veertigduizendplusgemeente. 
Een verbinder om als bruggenbouwer de verbindende schakel te zijn in de 
samenleving, in en tussen de kernen, waardoor de nieuwe “burgervader” 
een actieve bijdrage levert aan de eigen “Peel en Maas cultuur”.  
Tenslotte vinden we het belangrijk dat de nieuwe burgemeester aan-
toonbare affiniteit heeft met het bedrijfsleven en met plattelandeconomie. 
Naar verwachting kan de procedure voor benoeming voor het zomerreces 
afgerond worden, zodat de nieuwe burgemeester op 1 oktober kan 
beginnen in Peel en Maas. 
 
 Fred Bongers 
 Fractievoorzitter 
 fam-bongers@home.nl 
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Van de fractie 

Plaatsnaamborden 
 
Met regelmaat wordt er nog door de inwoners gesproken over de schrijfwijze van de plaatsnaamborden. Pierre Wilms 
uit Panningen is het op een aantal punten niet eens met de schrijfwijze op de geplaatste borden en heeft hierover 
gesproken met de burgemeester en de directeur/secretaris. Ik heb daarom tijdens de raadsvergadering de vraag 
gesteld wat de status is van de bespreking over dit onderwerp. Het college heeft hierop geantwoord dat zij geen 
deskundigheid bezitten met betrekking tot de schrijfwijze en dat zij zich hebben laten adviseren door specialisten. Het 
college heeft dhr. Wilms dan ook voorgesteld met deze specialisten in gesprek te gaan over de schrijfwijze van de 
plaatsnaamborden. Indien als resultaat van de bespreking er een afwijkend advies komt van de specialisten dan komt 
het onderwerp terug in het college. 
 
 Rob Pieroen 
 Raadslid 
 rpieroen@home.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Harmonisatie belastingbepalingen en tarieven 
 
Voor het TO (Technisch Overleg) van dinsdag 27 april, staat het “procesvoorstel harmoniseren belastingbepalingen en 
tarieven” als tweede agendapunt op de rol. Het betreft programma 5 en derhalve zijn de raadsleden Peter Nouwen en 
Han Coenen en de niet-raadsleden Anton Gijsen en Jan van Lier aanwezig namens het CDA. Het is de bedoeling dat 
we bij een Technisch Overleg proberen alle onduidelijkheden boven water te krijgen en vragen van technisch 
inhoudelijke aard beantwoord te krijgen, zodat de Raad zich kan buigen over de politieke kant. 
 
Waar gaat het over? 
In de raadsvergadering van 7 december 2009 zijn de belastingverordeningen vastgesteld met betrekking tot de te 
hanteren belastingsoorten en tarieven in 2010. Daarbij is toegezegd dat er in het eerste kwartaal van 2010 een 
procesvoorstel zou worden opgeleverd voor een kaderstelling per belastingverordening. 
Het gaat om de legestarieven, de marktgeldtarieven, de toeristenbelasting, de afvalstoffenheffing en de rioolheffing. 
>>> Lees verder op de site van CDA Peel en Maas  
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@haffmans.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Bloembakken 
 
Tijdens de raadsvergadering meldde het college dat zij de Dorpsoverleggen gaan voorstellen om gemeentelijke 
bloembakken te adopteren. De gemeente gaat dan de bloembakken plaatsen en vrijwilligers uit de kernen zullen 
daarna de bloembakken onderhouden. Dit houdt in dat zij eventuele schade als gevolg van vandalisme wegwerken, 
de planten snoeien etc. maar vooral, dat zij de planten tijdens de droge periode water gaan geven. 
 
 Rob Pieroen 
 Raadslid 
 rpieroen@home.nl 
 
 
 
 



Van het bestuur 

Campagne Tweede Kamerverkiezingen 
 
CDA Peel en Maas wil Mustafa Amhaouch zoveel mogelijk ondersteunen in zijn verkiezingscampagne. Er is daarom 
een verkiezingscommissie gevormd bestaande uit zowel politici als niet politici. Er zijn inmiddels twee vergaderingen 
geweest om de campagne te organiseren. De eerste interviews heeft u al kunnen lezen in zowel Dagblad de 
Limburger als de weekbladen in Peel en Maas. De komende weken zullen wij u verder informeren over de campagne. 
 
Yvonne Joppen 
Bestuurslid 
royenyvonne@home.nl 
 
 

 
 
Van de fractie 

Inzamelen plastic afval 
 
Inmiddels zijn alle kernen voorzien van inzamelcontainers voor plastic. Omdat nog ervaring moet 
worden opgedaan met het inzamelen van plastic zijn in dit stadium nog geen ondergrondse containers 
geplaatst. Ook landelijk moet nog worden geëvalueerd of het inzamelen van plastic wel het effect heeft 
wat is beoogd, namelijk, hergebruik van grondstoffen, kostenreductie van het verwerken van afval. Er 
is momenteel landelijk nog een discussie gaande over het scheiden van plastic afval uit de grijze 
container. Uit een proefopstelling zou zijn gebleken dat hiermee een hoger rendement kan worden 
gehaald dan met het vooraf scheiden van plastic. De hoeveelheid ingezameld plastic afval valt 
landelijk gezien tegen. Daarbij komt dat veel plastic zwaar vervuild is waardoor het ongeschikt is 
voor hergebruik. Op mijn vraag wat het college gaat doen aan de overvolle containers antwoordde het 
college: eerst evalueren en dan waarschijnlijk vaker de containers legen. 
 
 Rob Pieroen 
 Raadslid 
 rpieroen@home.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Stimuleringsfonds voor starters op de huizenmarkt 
 
Hoe maken we als CDA een stimuleringsfonds voor mensen die voor de eerste keer in hun leven een huis willen 
kopen? CDA is voorstander van het bevorderen van eigen woning bezit. 
In haar beleidsontwikkeling heeft het CDA bij het College aangedrongen om de huizen in de gemeente Peel en Maas 
betaalbaar te houden. In de praktijk zien we echter dat dit onvoldoende lukt. We zijn mede daarom voorstander van 
een gemeentelijk stimuleringsfonds dat de aankoop kan vergemakkelijken voor mensen die voor de eerste keer een 
woning aankopen. 
Dinsdag 27 april 19.30 uur aanstaande praten we op het gemeentehuis over het stimuleringsfonds ten behoeve van 
de starterregeling. Wilt u voor de eerste keer een woning aankopen, kom dan alstublieft luisteren en geef vooraf of na 
afloop aan het overleg bij ons aan welke vragen u heeft. 
 
 John Verhoijsen 
 Raadslid 
 john@verhoijsen.nl 
 
 
 



Vanuit de provincie 

Raakvlakken met de samenleving 
 
Als lid van het Limburgs Parlement voor het CDA voor de regio Peel en Maas maak ik graag gebruik om ook iets van 
mij te laten HOREN! Peter van Horen is de naam en ruim 3 jaar actief in Mestreech. Na 3 termijnen gemeenteraad 
politiek heb ik 3 jaar geleden de stap gezet naar de Provincie. Is dat veel anders? Ja, dat is veel anders. Natuurlijk sta 
je als gemeenteraadslid dichter bij de mensen, maar toch heeft de provincie meer raakvlakken met de samenleving 
dan je denkt. Meestal geef ik het voorbeeld van een willekeurige dorpskern, laten we Beringe eens pakken. Welke 
raakvlakken heeft Beringe met de provincie en andersom? Enkele zaken die mogelijk worden of zijn gemaakt door de 
provincie Limburg zijn: 
 

• Het aantal te bouwen woningen in Beringe 

• Extra starterswoningen in Beringe 

• De provincie is wegbeheerder van de S06 

• Het Regionaal Orgaan Verkeersveiligheid Limburg ondersteunt verkeersarrangementen 

• De bouw van het gemeenschapshuis De Wieksjlaag is mede mogelijk gemaakt 

• Ook worden er stimuleringssubsidies verstrekt voor evenementen (bv. Internationaal Blaaskapellenfestival) 

• De provinciale maatschappelijk organisaties zoals KBO, Zonnebloem, Zij-Actief, Jeugdwerk etc. worden 
ondersteund 

• Etc. etc. 
 
In een van de volgende edities van de nieuwsbrief zal ik meer vertellen over een van mijn taakvelden binnen de 
Limburgse CDA-fractie. Mijn hoofdthema’s zijn Maatschappelijke Organisaties, Vrijwilligerswerk, Verkeersveiligheid en 
Media / communicatie. 
 
Natuurlijk wens ik vanuit deze plaats Mustafa erg veel succes toe met de verkiezingen voor de Tweede Kamer. Wat 
met het Europees Parlement met Ria lukt, binnen Peel en Maas met Marlou en de club gaat ook lukken met Moes 
naar Den Haag! 
 
 Peter van Horen 
 Lid Provinciale Staten 
 petervanhoren@hetnet.nl 
 
 
 

 
 

Activiteitenkalender 

Do 20 mei Algemene ledenvergadering CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, locatie volgt nog 

Wo 9 juni Verkiezingen Tweede Kamer 

Zomer 2010 Barbecue CDA Peel en Maas, voor alle CDA-leden 
Meer info over plaats en tijd volgt 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


